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PROTOKÓŁ Nr  14/2020 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 3 czerwca 2020 roku, o godz. 1430 

 
Przewodnicząca Komisji – Marzena Murawska 
Protokolant          - Joanna Kosior 
 
  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 7 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  
 

1. Informacja o pracy Wydziału Promocji.  

 
2. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu za 2019 rok. 

 
3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 

rok w działach dotyczących pracy Komisji. 

 
4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
  

Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Informacja o pracy Wydziału Promocji 

Dyrektor Wydziału Promocji Marcin Genca przedstawił prezentację oraz poinformował, że  
epidemia koronawirusa, która rozpoczęła się w całym kraju w początku marca  
w sposób definitywny pokrzyżowała ustalone plany, związane przede wszystkim z realizacją 
wydarzeń. Pomimo tego, pracownicy Wydziału Promocji i Rozwoju, realizując zadania 
głównie za pomocą pracy zdalnej, intensywnie wspomagali inne Wydziały, Biura i Zespoły w 
polityce informacyjnej oraz przygotowywali stosowne informacje i komunikaty, dotyczące 
zmieniających się zasad i warunków pracy Starostwa Powiatowego i jednostek podległych.  

Informacje koronawirusowe 

Wypracowano i zrealizowano m.in.:  

 sposoby komunikacji Mieszkańców ze Starostwem i jednostkami podległymi (systemy 
e-administracji, urny na dokumenty, kontakty elektroniczne i telefoniczne oraz za 
pośrednictwem mediów społecznościowych), 

 serwis informacyjny Koronawirus na stronie internetowej Starostwa, gdzie 
umieszczano wszystkie informacje dotyczące aktualnej sytuacji w kraju, komunikaty, 
informacje jednostek czy agencji,  

 plakaty z informacjami dla Mieszkańców oraz Klientów Starostwa (m.in. Pomoc 
Sąsiedzka, Zasady Bezpieczeństwa w Urzędzie itp.), rozpowszechniane również przez 
służby kryzysowe Miast i Gmin,  
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 kampanię społeczną #NieKłamRatownika z autorskim plakatem, która została bardzo 
pozytywnie odebrana przez przedstawicieli Policji, Państwowej Straży Pożarnej oraz 
Państwowego Ratownictwa Medycznego. Plakat akcji był powielany przez jednostki  
w całej Polsce, a o kampanii mówiono na antenie ogólnopolskich stacji telewizyjnych, 

 facebookową grupę Wirtualny Bazarek – Nie tylko dla rolników, gdzie producenci 
płodów rolnych, miodów, serów, czy gospodarstwa ogrodnicze mogą oferować swoje 
produkty z dostawą do klientów (jest tam już 1130 członków). 
 

W związku ze znacznym obciążeniem powiatowej służby zdrowia, Dyrektor Wydziału PR 
przejął na siebie obowiązki w zakresie stałego, bezzwłocznego informowania mediów o 
sytuacji koronawirusowej w szpitalach w Pionkach i Iłży, wydając komunikaty i odpowiadając 
na zapytania dziennikarzy. Pozwoliło to również na wypracowanie schematu postępowania w 
zakresie informowania o potencjalnych sytuacjach kryzysowych i współpracy z mediami w tym 
zakresie. Ten model sprawdził się również w przypadku informowania o ogniskach 
koronawirusa w DPS w Wierzbicy i Krzyżanowicach. Informacje są przekazywane nie tylko 
przez media lokalne, ale również ogólnopolskie, jak RMF FM czy Super Express. 

Wydarzenia i imprezy 

Zaostrzająca się sytuacja epidemiczna oraz stosowne rozporządzenia Prezesa Rady 
Ministrów, spowodowały, że w dniu 24 marca 2020 roku Zarząd Powiatu zdecydował  
o całkowitym odwołaniu uprzednio zaplanowanych wydarzeń. Wśród nich znalazły się: 

 Gala Mistrzów Sportu Powiatu Radomskiego, planowana na 27 marca. Wyniki zostały 
już opublikowane, a wszyscy wyróżnieni i nominowani otrzymają należne im nagrody  
w czerwcu, 

 Konkurs Gospodarczy Starosty Radomskiego Perła Powiatu, którego gala finałowa była 
zaplanowana na 24 kwietnia, 

 Festyn Rodzinny, który miał odbyć się w Pionkach w dniu 31 maja, 
 Festyny Powitanie Lata realizowane wraz z samorządami w Iłży, Pionkach  

i Domaniowie, zaplanowane na niedziele - 14, 21 i 28 czerwca. 

Z dotychczas pozyskanych informacji wynika, że odwołaniu ulegną również inne 
wydarzenia, współfinansowane przez Powiat Radomski, jak:  

 Przegląd Dorobku Artystycznego Mieszkańców Powiatu Radomskiego w gminie 
Wierzbica (21 czerwca), 

 Ogólnopolskie Targi Papryki w gminie Przytyk (16 sierpnia),  
 Dożynki Powiatowo – Gminne w gminie Jedlnia – Letnisko (31 sierpnia).  

Jeżeli warunki na to pozwolą, odbędą się z kolei biegi z cyklu Grand Prix Powiatu 
Radomskiego, realizowane przez stowarzyszenia biegowe i samorządy z gmin Skaryszew, Iłża, 
Wierzbica, Jedlińsk i Wolanów.  

Ponieważ trudno obecnie przewidzieć jakie reżimy sanitarno – epidemiologiczne będą 
obowiązywać jesienią, bardzo możliwe, że również wydarzenia współorganizowane i własne, 
planowane na wrzesień i listopad (tj. II Wolanów Food Festival oraz Gala Strażak Roku) mogą 
zostać przełożone na przyszły rok lub całkowicie odwołane. 
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Współpraca z mediami 

W ramach kontynuacji programu współpracy z lokalnymi mediami w drodze zapytania 
ofertowego wyłoniono redakcje, które zobowiązały się do świadczenia usług informacyjno – 
promocyjnych, tj. Radio Plus Radom, Radio Radom 87,7 FM, a także „Echo Dnia” i Radomska 
Grupa Mediowa (Radio Rekord). W ramach zawartych umów realizowane są audycje „Powiat 
na fali” (Radio Plus – co dwa tygodnie), „Magazyn Samorządowy” (Radio Radom, raz w 
miesiącu), a także inne działania, np. życzenia okolicznościowe (Radio Rekord).  

W ramach umowy ze spółką Polska Press Grupa, wydano dodatek Echo Powiatu 
Radomskiego, dotyczący działalności Powiatu Radomskiego w gazecie regionalnej „Echo 
Dnia”. Z inicjatywy Dyrektora Wydziału został również podpisany aneks do umowy, który 
umożliwia rezygnację z obowiązkowego dotychczas wydawania 4-stronicowego dodatku na 
rzecz innych świadczeń reklamowych, np. reklamy modułowej w wydaniu codziennym lub 
internetowej na portalu echodnia.eu. Materiały promocyjne (życzenia okolicznościowe, teksty 
sponsorowane) zamieszczano również w innych lokalnych mediach i portalach internetowych 
(Twój Radom, Tygodnik Radomski). Oprócz tego usługi, promujące Powiat Radomski poprzez 
sport podczas spotkań ekstraklasy siatkarskiej świadczyły Stowarzyszenie Czarni Radom oraz 
Klub Sportowy Radomka Radom (oba podmioty wyłonione w drodze zapytania ofertowego). 

Kampania reklamowa Szkoła Blisko Domu 

Wydział PR przygotował również lokalną kampanię reklamową, której celem jest 
zwiększenie zainteresowania szkołami średnimi, prowadzonymi przez Powiat Radomski. 
Początkowo zaplanowano realizację materiałów dziennikarskich w szkołach - w ramach 
płatnych audycji Radia Plus czy Radia Radom, ale z wiadomych względów nie jest to obecnie 
możliwe. Dlatego kampania pod hasłem „Szkoła Blisko Domu” jest prowadzona za pomocą 
dedykowanej podstrony na istniejącej stronie internetowej Starostwa Powiatowego oraz 
fanpejdżu na portalu społecznościowym facebook. Kampanię wspomaga reklama modułowa w 
prasie (płatny dziennik „Echo Dnia” i bezpłatna gazeta „Twój Radom”). 

Po raz pierwszy wykorzystano dedykowane media lokalne poza terenem Powiatu 
Radomskiego. W portalu Pionki24 pojawił się banner reklamowy, przekierowujący 
bezpośrednio do podstrony Szkoła Blisko Domu, zaś w portalach Kozienice24 oraz Zwolen24 
– artykuły sponsorowane wraz z filmami, promujące szkoły w Pionkach. Podobny artykuł, ale 
dotyczący szkół w Iłży, zamieszczono w Gazecie Starachowickiej.  

W załączeniu informacje dotyczące planowanych i odwołanych wydarzeń oraz realizacji 
budżetu Wydziału PR za I półrocze 2020 roku. 

 

Lista imprez organizowanych / współorganizowanych przez Powiat Radomski w 2020 
roku 

Lp. Nazwa / kwota Kwota Termin Organizator Rekomendacja 
PR / wykonanie 

1. Gala Mistrzów 
Sportu Powiatu 
Radomskiego  

28.000 27 marca PR * odwołane 
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INFORMACJA Z REALIZACJI BUDŻETU POWIATU 

  ZA I KWARTAŁ 2020 ROKU 
 

w DZIALE 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, 

w DZIALE 750 – administracja publiczna. 

W dziale 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92105 pozostałe 
zadania w zakresie kultury, budżet roczny wynosi 103 528 zł, wykonanie wyniosło 0 

2. Konkurs 
Gospodarczy SR 
Perła Powiatu 

42.000 24 kwietnia PR * odwołane 

3. Festyn Rodzinny 
Pionki 
(porozumienie) 

50.000 31 maja PR / UM Pionki 
/ CAL ** 

odwołane 

4. Festyny Powitanie 
Lata: Iłża, Pionki, 
Domaniów 

33.000 14,21,28 
czerwca 

PR / UM Iłża / 
UM Pionki / UG 
Przytyk 

odwołane 

RAZEM 153.000  przekazano 
50.000 z 
budżetu WZiSS 

środki na zarz. 
kryzysowe /  dla 
szpitali 

5. Targi Papryki 
(porozumienie) 

32.000 16 sierpnia UG Przytyk odwołane 

6. Powiatowo – 
Gminne Dożynki  
Jedlnia – Letnisko 

73.000 31 sierpnia PR / UG Jedlnia 
- Letnisko 

odwołane 

7. Zlot Kół 
Gospodyń 
Wiejskich 
Wolanów 

(planowany 
udział) 

15 sierpnia UG Wolanów / 
PR 

decyzja Wójta 

8. Gala Strażacka - 
Iłża 

30.000 Wrzesień 
/październik 
/ listopad 

PR / DK Iłża decyzja Starosty 

9. Grand Prix Pow. 
Radomskiego – 
biegi w gminach: 
Skaryszew, Iłża, 
Wierzbica, 
Jedlińsk, 
Wolanów 

21.000 
wydatek na 
zakup 
bramki  
i namiotu  
(z par. 4300 
– promocja) 

sierpień -
październik 

PR / 
Stowarzyszenia 
sportowe  

 

przełożone na 
późniejsze 
terminy, 
możliwe 
odwołanie 
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Brak wydatków w I kwartale 2020 roku w dziale 921 wynikał z wprowadzenia stanu 
epidemii koronawirusa  w Polsce i odwołaniem  wszelkich imprez i zgromadzeń w tym Gali 
Mistrzów Sportu Powiatu Radomskiego zaplanowanej na dzień 27 marca 2020r. 

W dziale 750 – administracja publiczna, rozdział 75075 – promocja jednostek samorządu 
terytorialnego plan wydatków na 2020 rok wynosi 380971 zł. Wykonanie w I kwartale 2020 
roku wyniosło 59 752,16 zł w tym: 

-paragraf 4300 - zakup usług pozostałych  - 58 866,56zł,  

-paragraf 4360 - opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych – 885,60 zł,  

co stanowi 15,68% rocznego budżetu.  

Zakupiono na potrzeby promocyjne materiały z logo powiatu między innymi: torby 
sportowe, statuetki, kurtki softshell, torby papierowe.  

Wydano dodatek okazjonalny Echo Powiatu Radomskiego w gazecie regionalnej „Echo 
Dnia”, dotyczący działalności Powiatu Radomskiego oraz związanych z tym spraw społeczno 
- gospodarczo – kulturalnych. Umieszczano materiał promocyjny w lokalnej prasie oraz 
Internecie. Świadczono usługi promujące powiat radomski poprzez Stowarzyszenie Czarni 
Radom i E.Leclerc Radomka Radom. Poniesiono wydatki za świadczenie usługi poczty 
elektronicznej – 8 kont e-mail oraz za utrzymanie serwisu internetowego Netadmin.  

Niskie wykonanie budżetu w I kwartale 2020 roku w dziale 750 wynika z wprowadzenia 
stanu epidemii koronawirusa w Polsce, odwołania wszelkich imprez i zgromadzeń oraz 
wprowadzenia innych obostrzeń. Wobec powyższego, realizacja istotnych zadań min. zakup 
namiotu, bramki, materiałów promocyjnych oraz wydanie kwartalnika Nasz Powiat Radomski 
uległy przesunięciu.  

Radny Krzysztof Kozera powiedział, że inicjatywa, którą Dyrektor Genca podjął odnośnie 
szerszej promocji działań, które w tym okresie trudnym miały miejsce, była bardzo pomocna. 
Często media lokalne odwoływały się do tych informacji wprost cytując. Uważa, że nadal 
trzeba kontynuować tą dobrą praktykę. Dodał również, że wzmocnienie efektów 
rekrutacyjnych do szkół, bo działania, które zostały podjęte na pewno zainteresują nie tylko 
naszych młodych ludzi, którzy planują taką decyzję, ale również z gmin ościennych. 
Powiedział, że osobiście skorzystał ze środków powiatu, które dotyczą imprez organizowanych 
od lat o zasięgu ogólnopolskim i ku jego zaskoczeniu festiwal przeprowadzony w formie online 
zaskoczył wszystkich, bo zasięg jego uczestników przeszedł najśmielsze oczekiwania. Dlatego 
doradza organizatorom imprez w najbliższym czasie, żeby nie obawiali się takiej formy zmiany 
formuły imprezy, oczywiście kosztuje to dużo wysiłku. Warto spróbować i zaryzykować. 

Dyrektor Wydziału Promocji Marcin Genca przypomniał, że oczywiście rekrutują, 
ósmoklasistów, gdzie również mają stronę na Facebooku pn. ‘Szkoła blisko domu”. Na tej 
stronie jest zaprezentowana oferta szkół powiatowych i cyklicznie są tam zamieszczane 
prezentacje kolejnych placówek. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że formy online są jak najbardziej nowoczesne i 
wychodzące z duchem czasu. Pomimo sytuacji jaka jest da się funkcjonować. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że jeśli 
chodzi o Wydział Promocji to właściwy jest człowiek na właściwym miejscu. W uzupełnieniu 
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informacji, dodał, że w ramach powierzenia zadań powiatowej biblioteki Publicznej Miejskiej 
Bibliotece Publicznej w Radomiu, wypłacono I ratę dotacji w kwocie 80.576,00 zł, całość jest 
to kwota 161.151,00 zł. W  Iłży roczny plan dotacji wyniósł 24.774,00 zł wykonano z tego 
2.500,00 zł, imprezy zostały odwołane, ale to co powiedział radny Kozera, np. 2.500 zł nie 
poszło w błoto jeśli chodzi o organizację festiwalu online i tu mają pewność, że tego typu 
zadania mogą być realizowane. Miasto Pionki, roczny plan dotacji 37.500 zł, wykonanie 
również tylko 2.500 zł na Dzień Ziemi, który był organizowany online. Kolejna impreza XIII 
Przegląd Pieśni Patriotycznej Klubów Seniora Ziemi Radomskiej, impreza przesunięta na 
sierpień, Przytyk, Wierzbica, Jedlnia Letnisko rezygnacja z imprez. Pozostałe imprezy 
poprzesuwane zostały na inne terminy. Jeśli chodzi o zadania z kultury fizycznej to budżet 
roczny wynosił 78.180,00 zł wykonanie 66.780,00 zł czyli 85% całości. Szczegółowe 
informacje zawiera załącznik Nr 3 do protokołu. 

Następnie poinformował o przebiegającej rekrutacji uczniów do szkół. Wszelkie terminy 
składania dokumentów są zamieszczone na stronach internetowych szkół. Ma nadzieję, że 
pomimo obecnej sytuacji, nabór będzie przebiegał, ale będzie znacznie mniejszy niż w latach 
ubiegłych. Koronawirus przeszkodził w realizacji wszystkich zamierzeń. Jeśli chodzi o 
Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Chwałowicach to od 1 września powstanie on 
zgodnie z przyjętą uchwałą Rady Powiatu, niemniej jednak nie w takim kształcie jaki by sobie 
życzyli. Sam proces uzgodnieniowy został zahamowany przez pandemię z powodu 
zamkniętych urzędów, firmy budowlane zawiesiły działalność, więc była obawa , że nie zdążą. 
W związku z tym, docelowa inwestycja związana z kompleksową przebudową jednego z 
budynków CKZiU w Chwałowicach będzie realizowana od końca bieżącego roku do sierpnia 
przyszłego roku. Na razie zostaną zaadaptowane na zasadzie remontu istniejące miejsca, tak by 
umożliwić małej grupie uczniów niepełnosprawnych rozpoczęcie zajęć od 1 września br., a 
chodzi o przebudowę , podjazdu i łazienki. Działania dotyczące promocji nowo powstającego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego mieli wiele założeń m.in. bezpośrednie docieranie do 
uczniów, placówek na terenie powiatu a nawet poza. Miały być organizowane imprezy 
plenerowe, miała być kampania reklamowa, to wszystko w tym momencie było bezcelowe. W 
związku z tym, mają deklaracje uczniów, którzy kończą szkołę podstawową specjalną, jest to 
deklaracja rodziców kilkorga dzieci. Wspomniał również, że w między czasie pojawił się 
program grantowy pn.” Dostępna szkoła” projekt opracowany przez Ministerstwo Edukacji a 
kontrolowany przez Ministerstwo Rozwoju. Zakłada on grant dla szkół podstawowych również 
specjalnych na różnego rodzaju dostosowania. Można uzyskać od 500.000,00 zł do 
2.500,000,00 zł, czy się uda nie wiadomo, ale już kontaktowali się z Ministerstwem i z 
Fundacją, zostanie złożony wniosek i będą starać  się wziąć udział w tym programie. Przede 
wszystkim należy nie dopuścić do sytuacji, żeby szkoły były puste, bo one są po to, żeby tętniło 
w nich życie, aby odbywały się kształcenie. Jeśli chodzi o Młodzieżowy Ośrodek 
Wychowawczy w Wierzbicy, póki co są w momencie, gdzie została podjęta uchwała o zamiarze 
likwidacji, jednak musieli od niej odstąpić z powodu sytuacji jaka panuje w kraju, dlatego 
Zarząd wstrzymał likwidację ze względów czysto empatycznych, ludzkich. Dodał, że w czasie 
gdy była podejmowana uchwała o zamiarze likwidacji w ośrodku było 29 wychowanek, i byli 
mocno pod kreską dziś jest 48 wychowanek. Powiedział, że zadzwonił do Dyrektora Ośrodka 
Rozwoju Edukacji na polecenie Pana Starosty i poinformował, że Starostwo wstrzyma się z 
zamiarem likwidacji MOW w Wierzbicy, ale muszą mieć gwarancję , że tych dziewcząt będzie 
więcej w ośrodku. W tym momencie ten ośrodek się rzeczywiście bilansuje. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za sprawne podejmowanie decyzji. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła przedłożoną informację. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu 
za 2019 rok 

Główny Specjalista z Wydziału Organizacji i Nadzoru Jarosław Daszkiewicz 
poinformował, że Raport zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym jest obligatoryjnym 
zobowiązaniem Zarządu wobec radnych, jak również wobec lokalnej społeczności do 
zaprezentowania sprawozdania z działalności za rok poprzedni.  W raporcie zgodnie z ustawą 
muszą znaleźć się dwa działy tj. informacja o programach rozwojowych oraz o realizacji 
uchwał podjętych przez radę. Jeśli chodzi o programy rozwojowe to jest ich 10, z tego 6 dotyczy 
spraw społecznych. W roku 2019 zostało podjętych 140 uchwał Rady Powiatu. Większość 
dotyczyła spraw społecznych a druga kategoria to sprawy finansowe.  
  Druga informacja dotycząca punktów obligatoryjnych to są programy rozwoju i 
strategii, które powiat wdraża, w 2019 roku tych programów było łącznie 10 od strategii 
powiatu poczynając poprzez programy z zakresu polityki społecznej i wsparcia 
niepełnosprawnych. Źródłem informacji zawartych w niniejszym Raporcie… są przede 
wszystkim dane własne, zagregowane i przekazywane przez poszczególne wydziały Starostwa 
Powiatowego w Radomiu, jednostki organizacyjne powiatu oraz powiatowe służby, inspekcje 
i straże. Przy dokonywaniu analiz porównawczych oraz prezentacji szerszego kontekstu danego 
zagadnienia niezwykle pomocne były także w szczególności informacje Głównego Urzędu 
Statystycznego. 

 Statystyki własne dotyczą najczęściej całego roku 2019. W przypadku danych 
publikowanych przez inne instytucje, w tym GUS, wskaźniki na koniec roku ubiegłego  
w czasie, gdy opracowywano Raport…, niejednokrotnie nie były jeszcze dostępne.  
W tej sytuacji z konieczności posiłkowano się danymi z okresów nieco wcześniejszych, na ogół 
według stanu na 31 grudnia 2018 r.  
W 2019 r. działania powiatu, wpisujące się w strategię, koncentrowały  
się na następujących obszarach i polegały m.in. na: 
 w zakresie podniesienia poziomu wykształcenia, wiedzy i umiejętności praktycznych 
mieszkańców (polityka zrównoważonego rozwoju w obszarze ładu społecznego): 
 podnoszeniu jakości kształcenia w szkołach i placówkach oświatowych – doskonalenie 
kadr nauczycielskich, komputeryzacja i doposażenie szkół w niezbędny sprzęt, wymiana 
młodzieży i współpraca międzynarodowa szkół, itd.; 
 dostosowaniu bazy edukacyjnej i sportowej do zmieniających się standardów i potrzeb 
- modernizacja budynków, budowa i modernizacja przyszkolnych obiektów sportowych, 
rozwój sportu szkolnego; 
 wyrównywaniu szans edukacyjnych młodzieży - zajęcia wyrównawcze, stypendia; 
 rozwoju nauczania języków obcych i zajęć pozalekcyjnych; 
 korelowaniu kierunków kształcenia i nauczania praktycznego w szkołach 
ponadgimnazjalnych z potrzebami lokalnego rynku pracy; 

 Powiat Radomski jest organem prowadzącym dla 10 placówek, w tym: 6 szkół 
ponadgimnazjalnych, 3 poradni psychologiczno-pedagogicznych oraz 1 specjalnej placówki 
szkolno-wychowawczej dla dziewcząt sprawiających kłopoty wychowawcze (MOW w 
Wierzbicy).  

 W siedmiu szkołach ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Radomski, 
spośród których największą jest CKZiU w Pionkach, uczy się łącznie 1 867 uczniów. Kształci 
ich 286 nauczycieli, co oznacza, że na jednego nauczyciela przypada średnio 6,5 statystycznego 
ucznia. Wyjąwszy MOW w Wierzbicy, który jest placówką specjalną, szczególnie komfortowe 
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warunki pod tym względem ma młodzież w CKZiU w Chwałowicach oraz LO i ZS Pionkach, 
gdzie na jednego nauczyciela przypada średnio tylko ok. 3-5 uczniów. 

Jak wynika z danych, w 2019 r. liczba uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych 
prowadzonych przez Powiat Radomski zwiększyła się w porównaniu z rokiem 2018 o 305. Tak 
zauważalny wzrost miał jednak, jak należy sądzić, charakter epizodyczny. Spowodowany był 
głównie reformą systemu edukacji i kumulacją uczniowskich roczników w szkołach 
ponadgimnazjalnych.  

O trwałym zahamowaniu tendencji zniżkowej występującej w minionej dekadzie, kiedy 
to, licząc rok 2007:2019, liczba uczniów zmniejszyła się o blisko połowę, zaś w zestawieniu 
2007:2018 - o ponad 57%, na razie nie może być mowy. W największym stopniu zjawisko  
to dotknęło CKZiU w Chwałowicach (spadek o 75-80%) oraz LO w Pionkach (spadek  
o 75-77%). Z 30 do 19 osób, czyli o prawie 40%, zmniejszyła się w ślad za tym również średnia 
liczba uczniów przypadających na jeden oddział w szkołach powiatowych.  

Powodem spadku liczby uczniów jest głównie niż demograficzny, ale także konkurencja 
szkół ponadgimnazjalnych z innych ośrodków, zwłaszcza z Radomia, w których decyduje się 
kontynuować naukę młodzież z terenu powiatu. Konsekwencją stale zmniejszającej się liczby 
uczniów była w ostatnich latach konieczność zamknięcia trzech placówek, tj. ZSP w Wierzbicy, 
Przytyku i Chwałowicach.  

Wskaźnik zdawalności matur w szkołach ponadgimnazjalnych prowadzonych przez 
Powiat Radomski wynosił 88% i był o 6 p.p. wyższy niż średnia wojewódzka, co należy uznać 
za sukces.  

W odniesieniu do poszczególnych typów szkół tradycyjnie już lepsze wyniki uzyskiwali 
abiturienci liceów ogólnokształcących niż techników; średnia zdawalność kształtowała  
się w nich na poziomie odpowiednio: 90% i 85%. W grupie liceów, uwzględniając także liczbę 
przystępujących do matur, największymi osiągnięciami poszczycić się mogło LO w Iłży  
(100% zdawalności), zaś w przypadku techników – placówki działające w ramach ZSP w Iłży 
(91% zdawalności) oraz CKZiU w Pionkach (87,5% zdawalności). 

Mniej powodów do satysfakcji dostarcza natomiast porównanie wskaźników 
zdawalności matur do roku szkolnego 2017/2018. Wówczas przeciętna dla szkół powiatowych 
wyniosła 95% i była o 7 p.p. wyższa niż roku 2018/2019. Również na tle średniej wojewódzkiej 
Powiat Radomski wypadał znacznie lepiej w roku 2017/2018 – o 12,5 p.p. powyżej średniej  
w regionie; w roku 2018/2019 – już tylko o 6 p.p. powyżej średniej na Mazowszu. W liceach 
średnia zdawalność matur spadła o 8 p.p., zaś w technikach – o 6 p.p. 

W roku szkolnym 2018/2019 odsetek zdawalności egzaminów potwierdzających 
uzyskanie kwalifikacji zawodowych przez uczniów kończących szkoły branżowe (zasadnicze 
szkoły zawodowe) prowadzone przez Powiat Radomski wyniósł 85,7%. Wskaźnik ten był o 
5,2 p.p. wyższy niż w roku 2017/2018.  

Zestawiając natomiast wyniki poszczególnych szkół, w roku 2018/2019 CKZiU  
w Pionkach, ze średnią zdawalnością na poziomie 87,5%, nieznacznie wyprzedził ZSP w Iłży, 
legitymujący się przeciętną 83,3%. 

W ramach działań promujących Powiat Radomski wsparcie uzyskały przedsięwzięcia 
o zasięgu międzygminnym, wojewódzkim i centralnym, w tym obchody jubileuszy istnienia 
organizacji, stowarzyszeń i instytucji, konferencje, konkursy i festiwale, koncerty, turnieje, 
festyny itp1. 
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W ramach porozumień zawartych z innymi samorządami powiat wspierał m.in.: 
 

 miasto i gminę Iłża - Turniej Wiedzy o Powiecie Radomskim, Turniej Rycerski, 
Festiwal Artystyczny Dzieci i Młodzieży „Słowo i Piosenka”, Rekonstrukcja 
Historyczna „Bitwa pod Iłżą 1939”, Ogólnopolski Plener Malarski „Zabytki Powiatu 
Radomskiego”; Ogólnopolskie Spotkania z Balladą, Przegląd Twórczości Artystycznej 
Mieszkańców Domów Pomocy Społecznych oraz Niepełnosprawnych Dzieci  
i Młodzieży, Ogólnopolski Przegląd Formacji Tańca Nowoczesnego; 

 miasto Pionki: XX Dni Ziemi, XII Przegląd Pieśni Patriotycznej Klubów Seniora Ziemi 
Radomskiej oraz XXI Dzień Seniora, XXI „Sobótki, Janki, Wianki”,  
XVIII Ogólnopolski Turniej Recytatorski Literatury Klasycznej  
im. Jana Kochanowskiego; Formatowanie XIX – Artyści Powiatu Radomskiego,  
XI Powiatowy Konkurs Filmu Amatorskiego, Idolek 14 – Powiatowy Konkurs 
Wokalny, „Lew do Panny”-VI Powiatowy Konkurs Młodzieżowych Zespołów 
Muzycznych; „Pocieniujmy słowem” – VI warsztaty teatralne dla młodzieży Powiatu 
Radomskiego, „11 Listopada w wyobraźni dzieci i młodzieży” – VI Powiatowy 
Konkurs Recytacji i Pieśni, XIII Turniej Tańca Boogie Woogie Ziemi Radomskiej  
o Puchar Starosty; 
 

 gminę Wierzbica - Przegląd Dorobku Artystycznego Mieszkańców Powiatu; 
 

 gminę Przytyk - XX Ogólnopolskie Targi Papryki 2019; 
 

 gminę Jedlińsk - Powiatowo-Gminne Dożynki 2019.2. 
 

Łącznie na ten cel wydatkowano 190 122 zł. 
W ramach działań promujących Powiat Radomski wspierano kluby sportowe, 

stowarzyszenia i szkoły w organizacji takich imprez turystyczno-sportowo-rekreacyjnych,  
jak m.in.: XIX Rajd po Ziemi Radomskiej, XII Rajd Śladami Witolda Gombrowicza,  
XXVI Rajd Skórzanych „Wędrówka z pedagogiem”, XVI Rajd Europejski, powiatowe biegi  
na orientację – INO – Pionki – Puszcza Kozienicka, cross rowerowy po Puszczy Kozienickiej, 
VIII Rajd Korczakowski Integracyjny, Harcerski Bieg Patrolowy „Gacek” Pionki - Puszcza 
Kozienicka, Rowerowy Zlot Gwieździsty Domaniów-2019, VII Rajd Rowerowy Szlakami 
Kozienickiego Parku Krajobrazowego. Łącznie na ten cel wydatkowano 10 368 zł. 
 
Radny Tadeusz Osiński powiedział, że oświata w 2019 roku kosztowała ponad 27 mln, 
uczniów w 2007 roku było 3600 a w 2019 roku ponad 1800 przy kumulacji roczników 
ósmoklasistów i gimnazjalistów. Dodał, że ciekawe jest porównanie w raporcie, że średni koszt 
utrzymania ucznia w LO w Iłży wynosi 8.851,00 zł a w LO w  Pionkach 16.883,00 zł , wie że 
zależy to od liczby uczniów, ale jeżeli są pojedyncze oddziały w Pionkach bo jest niecała setka 
uczniów to liczba godzin nauczycielskich powinna być połowę mniejsza niż w Iłży, gdzie jest 
ponad 200 uczniów i są podwójne oddziały. Zapytał skąd ta różnica w kosztach jednego 
ucznia?. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk odpowiedział, że nie 
może teraz precyzyjnie udzielić odpowiedzi. Powiedział, że wynika to m.in z godzin 
rozszerzonych, w subwencji oświatowej nie są one ujęte. Dodał, że rozszerzenie jeśli chodzi o 
rok przyszły, ilość rozszerzeń godzin w Pionkach jest większa nawet niż te, które teraz są w 
Iłży. A to dlatego, że chcą dać ofertę. Naliczanie subwencji to jest czynność niezwykle 
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skomplikowana. Jednym ze wskaźników, który decyduje o przelicznikach jest stosunek 
nauczycieli do uczniów. Powiedział, że mała szkoła jest kompletnie nie opłacalna i liceum w 
Pionkach w tej chwili kosztuje ok 200%. 
 
Radny Tadeusz Osiński powiedział, że ilość uczniów na jednego nauczyciela w Pionkach jest 
5,21, a w Iłży 10,52. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk poinformował, że w 
arkuszu na przyszły rok szkolny, polecił Dyrektorowi  i zrobił to, chociaż nie jest to praktyką. 
Polecił, aby dwie klasy pierwsze, które planował, wyrzucił zupełnie na wakat , czyli stworzył 
taka sytuacje , gdzie być może będzie musiał wręczyć wypowiedzenie. Dodał, że Dyrektor 
Kącki wręczył 13 osobom wypowiedzenia i zmianę warunków pracy w postaci obniżki godzin. 
 
Radny Tadeusz Osiński zapytał o bieżącą sytuację, kiedy szkoły są zamknięte, to jak mają 
płacone nauczyciele?.? 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk odpowiedział, że tonie 
jest wolne, nauczyciele mają zdalne zajęcia. Powiedział, że rozporządzenie, które weszło w 
życie i jasno mówi, że jest to zamiana jednego trybu pracy na drugi, a co za tym idzie, trzeba 
to rozumieć jako zapłatę za wykonanie pracy tylko w inny sposób. 
 
Radny Jan Siek powiedział, że wracając do sytuacji LO w Pionkach, to że teraz jest taka 
sytuacja w szkole, to nie wynika z  jednego czy z drugiego oddziału szkoły. O tych 
zaniedbaniach była mowa wiele lat wcześniej, poprzedni Zarząd Powiatu nic w tym kierunku 
nie robił. Wtedy był problem, któremu można było zaradzić. Takie zestawienie informacji z 
roku 2009 do 2019 ma się nijak, wystarczy, że dwóch nauczycieli pójdzie na urlop zdrowotny 
i obciąża fundusz płac w takim wymiarze, jakby pracowali, a trzeba uczniom zapewnić 
normalne zajęcia. To jest błędne koło nie da się tego porównać, jeśli nie weźmie się pod uwagę 
wszystkich czynników. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że w 
subwencji jest tak, że głównym mechanizmem wyliczeniowym jest stosunek uczniów do 
nauczycieli, i im mniejsza rozpiętość tym mniejsza subwencja i to jest właśnie w Pionkach. 
Jedna godzina pracy nauczyciela w roku to jest 4.100,00 zł, stąd tak drogo, na pewno dużo 
tańsze są szkoły podstawowe. 
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
Komisja jednogłośnie przyjęła Raport o stanie powiatu radomskiego w 2019 roku. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok w działach 
dotyczących pracy Komisji. 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że sprawozdanie finansowe Zarząd 
Powiatu przedłożył do RIO w ustawowych terminach. Sprawozdanie to było przedmiotem 
badania niezależnego biegłego rewidenta. Bilans wykonania budżetu zamknął się w stosunku 
do roku 2018 suma aktywów i pasywów w wysokości 41.958.407 złotych. Nastąpił wzrost o 
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kwotę 6.145.048 złotych. Bilans sporządzany jest w oparciu o księgi rachunkowe prowadzone 
dla organu, czyli są to wielkości, które ujęte są w księgach rachunkowych w powiecie 
i pokazują obraz sytuacji finansowej powiatu. Rok 2019 zamknął się nadwyżką budżetową i 
jest to kwota 11.801.640 złotych. Natomiast cały wynik skumulowany budżetu powiatu jest 
wartością dodatnią i stanowi kwotę 8.842.000 złotych. Stan zobowiązań powiatu w stosunku 
do zaciągniętych kredytów na koniec 2019 roku wynosi 18.325.000 złotych, co stanowi 9,7% 
wykonanych dochodów za 2019 rok.  
 Odnotowano wzrost należności finansowych powiatowych i jest to kwota prawie 3,7 
mln złotych. Wynika to z tego, że w 2019 roku zarząd udzielił 3 pożyczek dwóm naszym 
szpitalom w wysokości 2,7 mln złotych.   
W skład sprawozdania finansowego oprócz bilansu wykonania budżetu wchodzą też bilanse 
jednostkowe składane przez nasze jednostki. Z tych sprawozdań zostały sporządzone zbiorcze 
informacje, które przekazane zostały do RIO w ustawowym terminie. Jest to łącznie bilans 
wykonania budżetu, łączne zestawienie zmian funduszów, łączny rachunek zysków i strat oraz 
łączna informacja dodatkowa. W tym dokumentach są zawarte dane ze wszystkich jednostek 
wynikające z ksiąg rachunkowych prowadzonych przez poszczególne jednostki powiatu.  
Wielkość bilansu po stronie aktywów i pasywów to kwota 498.527.072 złote. Wartość aktywów 
i pasywów w stosunku do ubiegłego roku wzrosła o 93.287.000 złotych. Jest wzrost o 23%. 
Wynika on przede wszystkim z prowadzonych w 2019 roku ogromnych inwestycji, jak również 
wykupy gruntów pod drogi powiatowe. Zysk (księgowy) w 2019 roku to 66.640.160 złotych 
i w stosunku do 2018 roku odnotowano wzrost o 44.507.381 złotych tj. o 200%. Natomiast 
zestawienie zmian w funduszu pokazuje jego wzrost o 94.485.000 złotych. Związane to jest 
z prowadzonymi ogromnymi inwestycjami oraz regulacją stanów prawnych po drogami 
i przejęciem ich na stan powiatu.  
 Sprawozdanie finansowe było przedmiotem badania przez biegłego niezależnego 
rewidenta. Raport z tego badania jest pozytywny nie zawiera żadnych uwag. Zawiera 
stwierdzenie, że sprawozdanie finansowe przedstawia w sposób rzetelny, jasny obraz sytuacji 
majątkowej, finansowej powiatu. Został sporządzony na podstawie prawidłowo prowadzonych 
ksiąg rachunkowych, zgodnie z ustawą o rachunkowości, jak również ze statutem powiatu, jest 
zgodne co do formy z przepisami prawa.  
 Sprawozdanie z wykonania budżetu również zostało przedłożone do RIO i do Rady 
Powiatu. Do sprawozdania otrzymaliśmy opinię RIO, która jest pozytywna nie zawiera żadnych 
uwag i jest podstawą do udzielenia absolutorium za 2019 rok.  
 
 Następnie odniosła się do wykonania budżetu w działach, które podlegają Komisji: 
W dziale 801 – oświata i wychowanie planowane wydatki w kwocie 22.739.542,23 złote, 
wykorzystane zostały w 98,1%, tj. w kwocie 22.312.867,64 złotych, z tego wydatki bieżące w 
kwocie 22.243.138,64 złotych (plan 22.619.542,23 złote) i wydatki majątkowe w kwocie 
69.729 złotych (plan 120.000 złotych). W ramach wydatków bieżących tego działu 
sfinansowano utrzymanie 7 jednostek oświatowych, tj.:  
- Liceum Ogólnokształcącego w Iłży,  
- Liceum Ogólnokształcącego w Pionkach,  
- Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży,  
- Zespołu Szkół w Pionkach,  
- Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Iłży,  
- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach,  
- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach.  
Zapewniono również realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki 
i metod pracy dla dzieci i młodzieży (kształcenie specjalne) w Zespole Szkół w Pionkach oraz 
Liceum Ogólnokształcącym w Iłży i Pionkach, Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Iłży, 
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Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach w kwocie 3.602.228,68 złotych 
(metryczka 3.456.967 złotych).  
Na ten cel wydatkowano łącznie 21.391.556,60 złotych, z tego na wynagrodzenia wraz z 
pochodnymi 17.850.931,23 złotych, odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 
820.863,76 złote i pozostałe wydatki 2.719.761,61 złotych.  
Ponadto w ramach wydatków bieżących tego działu realizowanych było pięć programów 
unijnych, na które wydatkowano 676.445,89 złotych (plan 838.435,45 złotych), tj.:  
- „Zapewnienie dyrektorom i innym osobom pełniącym funkcje kierownicze w mazowieckich 
szkołach i przedszkolach wsparcia szkoleniowo - doradczego w zakresie przywództwa 
edukacyjnego w kształceniu kompetencji kluczowych uczniów poprzez system placówek 
doskonalenia nauczycieli” na który wydatkowano 138.207,19 złotych (plan 299.484,97 złote), 
co wynika z niepełnej rekrutacji uczestników,  
- „Praktyczne szkolenie zawodowe szansą dla uczniów z ZS w Pionkach” na który 
wydatkowano 328.149,80 złotych (plan 328.149,80 złotych),  
- „Znajomość języków drogą do sukcesu” wydatkowano 6.470,76 złotych (plan 6.470,76 
złotych),  
- „comMUNity” na który wydatkowano 25.288,22 złotych (plan 26.000 złotych)  
- „Praktyki w Hiszpanii szansą rozwoju zawodowego” na który wydatkowano 178.329,92 
złotych (plan 178.329,92 złotych).  
W ramach tego działu realizowane były również zadania z zakresu administracji rządowej i 
zadania realizowane na podstawie porozumień z organami administracji rządowej finansowane 
dotacją z budżetu państwa. Na realizację zadań z zakresu administracji rządowej wydatkowano 
26.187,37 złotych (plan 26.188 złotych) na zakup podręczników oraz materiałów edukacyjnych 
i ćwiczeniowych dla uczniów szkół specjalnych – Zespół Szkół Pionkach. Natomiast na zadania 
realizowane na podstawie porozumień z organami administracji rządowej wydatkowano 
140.530,78 złotych (plan 140.530,78 złotych) na sfinansowanie wydatków związanych z 
zatrudnieniem nauczycieli w celu realizacji zadań doradcy metodycznego.  
Dofinansowane zostały również zadania własne powiatu w zakresie wychowania 
przedszkolnego w kwocie 8.418 złotych (plan 8.418 złotych).  
W ramach wydatków majątkowych sfinansowano 2 zadania inwestycyjne w kwocie 69.729 
złotych, określone szczegółowo w załączniku Nr 4. Nie zostały natomiast wykorzystane 
wydatki na zakup i montaż dwóch kotłów gazowych w kotłowniach centralnego ogrzewania w 
CKZiU w Chwałowicach, z uwagi na planowaną w 2020 roku adaptację budynku na potrzeby 
nowopowstającej jednostki.  
 
W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza planowane wydatki w kwocie 5.863.350 
złotych, wykorzystane zostały w 99,6%, tj. w kwocie 5.837.573,47 złote.  
W ramach wydatków tego działu sfinansowano utrzymanie:  
- trzech poradni psychologiczno – pedagogicznych: w Radomiu, Iłży i Pionkach,  
- dwóch internatów: internatu przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach i Chwałowicach,  
- Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy.  
Na utrzymanie tych jednostek wydatkowano 5.773.573,47 złote, z czego: na wynagrodzenia 
wraz z pochodnymi 4.614.225,89 złotych, zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 
203.098,76 złotych i pozostałe wydatki 956.248,82 złotych.  
W ramach tych wydatków realizowano zadania wymagające stosowania specjalnej organizacji 
nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży  
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w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy, na które wydatkowano 
2.452.687,67 złotych (metryczka 1.954.895 złotych).  
Ponadto w ramach wydatków bieżących tego działu sfinansowano stypendia Starosty dla 
uczniów mających najlepsze wyniki w nauce w kwocie 64.000 złotych. 

W dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego planowane wydatki w kwocie 
475.890 złotych, wykorzystane zostały w 98,9%, tj. w kwocie 470.792 złote na sfinansowanie 
imprez kulturalnych o zasięgu powiatowym, zgodnie z przyjętym przez Radę Powiatu planem 
współpracy i kalendarzem imprez.  
Na sfinansowanie imprez kulturalnych przekazano dotację dla gmin w kwocie 188.122 złote 
oraz dla jednostek nie zaliczonych do sektora finansów publicznych w kwocie 20.000 złotych. 
Przekazano również dotację dla Gminy Miasta Radomia w kwocie 158.770 złotych na 
powierzone do realizacji zadanie własne powiatu (biblioteka powiatowa).  
Wysokość wykorzystanych dotacji przez poszczególne gminy zawarta jest w załączniku Nr 5.  
Ponadto w ramach zadań własnych powiatu sfinansowano organizację imprez powiatowych w 
łącznej kwocie 103.900 złotych, tj.: X Galę Mistrzów Sportu Powiatu Radomskiego 2019 w 
kwocie 26.500 złotych, VIII Konkurs Gospodarczy Starosty Radomskiego „Perła Powiatu” w 
kwocie 40.500 złotych i XIII Festyn Rodzinny Powitanie Lata „Domaniów 2019” w kwocie 
36.900 złotych.  
Niepełna realizacja wydatków w tym dziale wynika z niższych kosztów realizacji ww. imprez. 

W dziale 926 – kultura fizyczna planowane wydatki w kwocie 47.470 złotych, wykorzystane 
zostały w 98,7%, tj. w kwocie 46.870 złotych na sfinansowanie imprez sportowych o zasięgu 
powiatowym zleconych do realizacji podmiotom niezaliczonym do sektora finansów 
publicznych, zgodnie z przyjętym przez Radę Powiatu programem współpracy i kalendarzem 
imprez.  
Niepełna realizacja wydatków w tym dziale wynika ze zwrócenia dotacji przez stowarzyszenie.  
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że trzy szkoły powiatowe w ubiegłym roku wygrały 
konkurs Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej na doposażenie mobilnej pracowni internetowej w 
16 laptopów z podłączeniem. Koszt jednego laptopa to ponad 4 tys. zł. Jest to duży projekt, 
pozyskany w drodze konkursu. Obecnie służył uczniom do zajęć online, który uczniowie mogą 
wypożyczyć na czas nauczania zdalnego do domu i mogą z niego korzystać. 

Pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 
sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu radomskiego 
za 2019 rok w działach dotyczących pracy Komisji. 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Sprawy różne i wolne wnioski 
 
 
Żadnych spraw nie zgłoszono. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 14 posiedzenie 
o godz.16:05. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                           Marzena Murawska 


